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ABSTRACT 

This research investigates a handover problem occurring with current 

power control mechanisms in co-channel WCDMA heterogeneous 

networks. The problem is associated to the mismatch between the 

required uplink transmit power when a user is communicating to a 

small cell and an underlying microcellular base-station. As a 

result, there is a need for significant increases of users' transmit 

power when handing off from small cell to the macrocell tier. This 

sudden increase of the transmit power results in increased uplink 

interference and major SIR drops for existing small cell users. 

This research introduces a realistic and efficient solution to adapt the 

transmit power of the small cell users during the handover regime 

to prevent such SINR drops. Simulation results confirm significant 

performance improvement when using the proposed scheme. 
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 المستخلص
( والتي Hard Handover) الصلب مشكلة التسليمهذا البحث يعمل علي حل  

 Power controlتي تعرف ب لالهاتف وا اشارة قدرة في تحدث زيادة أو انقاص

mechanism ( في شبكة متنوعةHeterogeneous network تعمل بنظام )

. وتتجلي المشكلة في (WCDMAالايصال بتقسيم الخوارزميات الواسع المتعدد )  

عندما يكون المستخدم متصلا ب الخلية  عدم التطابق ما بين القدرة المرسلة الصاعدة 

هنا  ( في نفس الوقت.Macrocell( والخلية من نوع ماكرو)Smallcellالصغري )

نتقال من الخلية الصغري الي يحتاج المستخدم الي زيادة قدرته عند حدوث عملية الا

الزيادة المفاجئه في القدرة ينتج عنها زيادة في عملية التداخل بين . الخلية ماكرو

 وفعالة واقعيةهذا البحث وضع طريقة حل  اشارات المستخدم والمستخدمين الاخرين.

نتائج المحاكاة أثبتت  .نتقال والتسليمليتم تكييف قدرة اشارة المستخدم أثناء عملية الا

 كفائة الحل.
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